
Ås tennisklubb     
     
Referat fra årsmøtet 6. februar 2017     
  
Sted: Sagaveien 3, 1430 Ås 
  
Antall oppmøtte: 6 
  
Møteleder: Jørn Jantzen  
Referent: Andrea Larsen 
 
Program 
01. Godkjenne de stemmeberettigede 
02. Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden 
03. Valg av møteleder, sekretær/referent og 2 til å underskriver protokollen 
04. Behandling av årsberetning 
05. Behandling av idrettslagets regnskap i revidert stand 
06. Behandling av forslag og saker 
             1. Nye vedtekter etter innspill fra Akershus idrettskrets 
07. Kontingent for 2017 
08. Budsjett for 2017 
09. Behandling av idrettslagets organisasjonsplan 
10. Valg 
Eventuelt               

 
01  Leder ønsket velkommen. Av de tilstedeværende var alle stemmeberettigede, og antallet var 

tilstrekkelig for å fatte vedtak. Stemmeberettigede ble godkjent. 
   
 
 
 

02 Innkallingen, sakslisten og forretningsorden ble godkjent.  
 
 
 
 

03  Jørn Jantzen ble valgt som møteleder. Andrea Larsen ble valgt som referent. Håkon Straume 
og Geir Goffeng ble valgt til å underskrive protokollen.  
 
 
 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



04 Jørn Jantzen gikk gjennom klubbens årsmelding. 
 
Det største prosjektet var søknad om oppføring av boblehall som ble kjøpt i 2015.  
 
I 2016 ble innarbeidede rutiner med kurstilbud og ulike interne turneringer og en ekstern 
fulgt.  
Klubben vil fortsette med samme kurstilbud også i 2017. 
Rekruttering må fremdeles bedres, antallet juniorer økes og antall studenter styrkes. 
Ulike prosjekter for å styrke rekruttering er beskrevet i årsmeldingen.  
 
Klubben fortsetter å bruke Klubbadmin. Riktig antall medlemmer er 139. 
 
Jantzen gikk videre gjennom arbeide til Anlegg- og utstyrsgruppen og hallprosjektet som 
detaljert er beskrevet i årsmeldingen. 
Klubben har fått tippemidler for oppgradering av banene.  
 
Årsmeldingen ble enstemmig godkjent med en merknad til medlemstallet som er noe høyere 
enn oppført i sakspapirene. 
  
   

05 Jørn Jantzen gikk gjennom regnskapet som var lagt fram i årsmeldingen.   
  
De store kostnadene er kontingent til forbund, kursvirksomhet, halleie og drift av banen.  
Som i 2016 er kursvirksomheten bevisst subsidiert, inkludert leie av hall for kurs.  
 
Årsresultat ble kr 333 444,-. 
 
Klubben har per i dag følgende aktiva: baneanlegg, klubbhus, disposisjonsrett tomt (nå 
riggeareal) 
Passiva er: Ingen utestående fordringer 
 
 
 
Regnskapet ble enstemmig godkjent.   
 
 
 
 
 
  
 
 
  



06  Innkomne saker til årsmøtet  
1. Nye vedtekter  
   Omarbeiding av klubbens vedtekter i henhold til NIFs lovnorm 
   Styret tar utgangspunkt i normen og legger til bestemmelser som gjelder spesielt for       
klubben. 

 
Forslag til vedtekter ble enstemmig vedtatt.   
 
 
  

07 Kontingentsatsene forblir uendret da de ble økt i 2016:  
Juniormedlem: kr 500,-  
Seniormedlem: kr 1 100 ,-   
Familiemedlemskap: kr 2 000,-   
Student/vernepliktige: kr 700,-  
 
Kontingentsatsene er enstemmig vedtatt. 
  
 

  08 Jørn Jantzen gikk gjennom forslag til budsjett for 2017.  
  
Det ble laget et eget budsjett ihht. bl.a. tippemidler.    
Sponsormidler skal være en del av klubbens inntekter. 
 
Forslag til budsjettet ble enstemmig godkjent. 

09 Jørn Jantzen gikk gjennom organisasjonsplan. 
 
Organisasjonsplanen ble enstemmig godkjent. 

10 Valg  
  
Årsmøtet ga påtroppende styret fullmakt til å representere klubben i eksterne råd og utvalg. 
 
For 2017 har klubben foreslo valgkomiteen følgende styre:  
  
Klubbleder: Jørn Jantzen, på valg, går ut av styret, men inn som vara 
Ny klubbleder: Øyvind Engøy, tar gjenvalg for to år 
Ny nestleder: Håkon Straume, ikke på valg 
Styremedlem: Andrea Larsen, tar gjenvalg for to år 
Styremedlem: Steffen Emhjellen, ikke på valg 
Styremedlem: Andreas Lotarev, ny 
 
Varamedlem: Jørn Jantzen, ny 

 




